
 

  VVZ KEKEC GROSUPLJE   
   Trubarjeva cesta 15                                                        
   1290 Grosuplje 

               

 

ZAPISNIK 2. STROKOVNEGA AKTIVA ENOTE KEKEC SPODNJI HODNIK 

 

Srečanje je potekalo v torek, 17.1.2023, ob 16.30 uri v pedagoški sobi enote Kekec. 

PRISOTNI: Anja Skubic, Irena Topolovec, Simona Matjažič, Urška Skobe, Anja Štrubelj, 

Petra Potokar, Ivana Štulac, Nuša Ana Košak, Tanja Goršič, Anja Glavič, Ana Gregorič 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Suzana Tetičkovič 

DNEVNI RED: 

1. Pregled zapisnika 1. hišnega aktiva v šolskem letu 2022/2023 

2. Uspešne tehnike reševanje medsebojnih težav v kolektivu (Petra Prevec) 

3. Kakšen bo naš prispevek k 70. obletnici vrtca? 

4. Praznični december v enoti Kekec SH 

5. Urejanje enote (knjižnica, likovni prostor, mali kabinet – »izolirka«, fit kotiček, glasbeni 

kotiček) 

6. Pobude, dogovori, vprašanja, razno 

7. Izzivi za naprej – do naslednjega aktiva 

 

K 1. točki 

Vodja aktiva Ana G. je pojasnila, da točki 2. in 4. iz dnevnega reda ne bomo mogli izpeljati, 

saj je Petra Prevec opravičila svojo odsotnost, praznični december pa je že mimo, saj smo 

aktiv prestavili zaradi kadrovskih stisk v mesecu decembru.  

Za 5. točko – urejanje enote, smo ugotovile, da se je nekaj kotičkov v tem času že uredilo, 

ostale pa bomo uredile osebe, zadolžene za njih, s pomočjo še ene delavke.  

Ana G. se je v zapisniku dotaknila namestnice vodje enote in prosila vodjo enote Anjo S., da 

pojasni spremembo. Anja S. je povedala, da je Petra P. izrazila željo, da ne bi bila 

namestnica vodje, zato bo sedaj ob odsotnosti vodje Anje S. vsakič na vrsti druga 

vzgojiteljica iz SH za urejanje urnika in ostalih organizacijskih obveznosti. Ob prvi odsotnosti 

vodje je sedaj na vrsti vzgojiteljica Urška S.  

Sicer na zapisnik ni bilo pripomb, zato smo ga v celoti potrdile. 

 

K 3. točki 

Anja S., Petra P. in Ana G. so poročale vsebine iz treh sestankov Odbora za 70. obletnico 

VVZ Kekec.  

Nato smo zaposlene nizale ideje, kako bi kot enota prispevali k prireditvi: 

- na koncu prireditve cela dvorana naredi krog, obroč 

- eno pevsko točko naj ima otroški pevski zbor, eno točko odrasli pevski zbor, eno 

točko oba zbora skupaj zapojeta (pevke vzgojiteljice + otroci iz zbora) 

- povabi se sedaj že odrasle osebe, ki so včasih obiskovale vrtec, da pridejo kot 

presenečenje na oder s simbolnim šopkom ali enim cvetom in iščejo svoje 



vzgojiteljice, ki so jih imele v vrtcu. Nato skupaj (vzgojiteljica + »otrok«) odidejo z 

odra.  

- povabi se otroke, ki so že obiskovali vrtec, so sedaj v šolah, na fakultetah in za katere 

vemo, da igrajo kakšen instrument, da skupaj zaigrajo skladbo (npr. harmonikaši) 

- v dvorani Brinje bi lahko 70 sedežev pripravili kot »nagradne sedeže« tako, da bi na 

spodnjo stran sedeža nalepili vrečke s presenečenjem, notri pa bi bil obesek odtis 

nogice. Strokovne delavke SH smo pripravljene narediti 70 odtisov nogic. 

- glede ideje, da bi starejše skupine otrok tkale volno za njihov prispevek k dejavnosti 

»oblecimo drevo«, se zaposlene s tem nismo strinjale, saj smo mnenja, da že tako 

bodo otroci povsod vključeni, kar se zadeva praznovanja 70. obletnice, oblačenje 

dreves v kvačkane izdelke pa naj bo samo dejavnost strokovnih delavk, da se 

prepozna in vidi samo njihovo delo. Urška S. je podala lepo prispodobo – naše roke 

naredijo marsikaj čarobnega z otroki, kvačkanje pa je tudi delo vzgojiteljevih rok.  

- Petra P. in Ivana Š. sta pripravljeni z nekaj otroki nastopati na prireditvi z deklamacijo 

Svet je kakor ringaraja (Anja Štefan) 

- Nuša K. in Tanja G. sta z otroki pripravljeni nastopati s plesno točko, ki sta jo 

predstavili tudi na druženju upokojenk v mesecu decembru. Nušo K. je zanimalo, ali 

je kakšna omejitev pri izbiri žanra plesne točke. 

- Petra P. je podala idejo, da bi lahko skupina Levčki nastopali s plesom na pesem Ob 

bistrem potoku je mlin, sin vzgojiteljice Taje O.I., Tjaš, pa bi lahko naredil bolj 

moderno glasbeno podlago. 

- lahko bi prikazali stare igre, ki so se jih otroci včasih igrali (gnilo jajce, gumitvist,…) 

- Irena T. je predlagala, da bi se festival Kamišibarije lahko še večkrat ponovil v tem 

letu, s čimer smo se vse strinjale 

- strokovne delavke smo pripravljene pripraviti skeč z naslovom »NEKOČ, DANES, 

JUTRI«, kjer bi v nekaj minutah prikazale vrtec, otroke in vzgojitelje v različnih 

časovnih obdobjih 

- 70 otroških gumijastih škornjev, ki jih bomo zasadili z rožami/okrasno travo, bi lahko 

na prireditvi uporabili za dekoracijo in bi tako lahko ponazorili 70 korakov vrtca. 

 

Načrtovale smo tudi dejavnosti v mesecu marcu ob praznovanju rojstnega dne vrtca. 

V tednu od 27.2. do 3.3.2023 bomo vsi zaposleni in otroci SH okrasili asfaltirane potke na 

igrišču z odtisi rok. Nuša K. je predlagala, da se nariše poleg odtisov tudi znak vsake skupine 

(npr. polžek, sovica,…). 

6. marca bomo začeli praznični teden, pripravile smo tudi okviren načrt dejavnosti: 

6.3 V vrtec pridemo slavnostno oblečeni, potekala bo delavnica poslikave obraza (Petra, 

Ana), urejanje frizur (Simona), pripravili bomo plesno zabavo, se posladkali s torto in 

slavnostnim kosilom. Otrokom bi predstavili, da ima vrtec Kekec rojstni dan, naredili bi 

simbolno torto in prepevali pesmi.  

7.3. Dan odprtih vrat: v vseh igralnicah bodo pripravljene gibalne dejavnosti, kjer bomo 

lahko prehajali iz skupine v skupino, prav tako starši ali stari starši, ki se nam bodo 

pridružili v dopoldanskem času. V primeru lepega vremena, bo del dejavnosti 

organiziran tudi na igrišču vrtca. Ob odhodu bo vsak prejel tudi odtis štampiljke vrtca 

Kekec. 

8.3. Sajenje čebulic tulipana in narcis v otroške gumijaste škorenjčke, s katerimi bomo 

okrasili vrtčevsko ograjo igrišča. 

9.3. Dramska predstava v izvedbi strokovnih delavk SH za otroke 

10.3. Kekčeva kavarnica in čokoladnica: pripravili bomo stojnice z napitki in izdelali svoje 

čokoladne priboljške, s katerimi bomo zaključili praznični teden. 

 



  

K 6. točki 

Vodja aktiva je dala besedo vodji enote, Anji S., da poda tekoče informacije:  

Anja S. je opomnila, naj ne pozabimo na pometanje igrišča vsako sredo, k temu spodbudimo 

tudi zaposlene v jaslih.  

Povedala je, da bo sedaj v kabinetu vsak mesec na oglasni deski obešen list za beleženje 

mesečne delovne uspešnosti, kamor se bo vsaka zaposlena lahko označila v kategorijo, za 

katero misli, da ji tisti mesec pripada (primer: delavka je velikokrat v mesecu pomagala v 

drugih skupinah in se bo označila v kategorijo »«pomoč v ostalih skupinah). Tako da bo tudi 

vodja enote lažje oddajala predloge za izplačevanje mesečne delovne uspešnosti. 

Ana G. in Anja S. sta spodbudili ostale članice aktiva, naj podajo predloge kategorij, za 

katere mislijo, da bi bile lahko ustrezne za delovno uspešnost.  

Nuša K. je predlagala, da bi bila lahko ena izmed kategorij »nastop z otroki«. 

Irena T. je predlagala, da bi bila lahko kategorija »fleksibilnost in menjavanje urnika«. 

Anja S. je povedala, da ji lahko tudi vsaka delavka individualno sporoči na viber ali mail, če 

smatra, da bi ji morala biti za kakšno zadevo izplačana delovna uspešnost.  

Irena T. je opozorila na pospravljanje igrač in vozil na igrišču, ko gremo na kosilo. Zgodi se 

še, da ostane kakšna stvar na igrišču, zato bodimo vse pozorne in vestne, da se stvari 

pospravijo v lopo.  

Ana G. je vse članice spomnila, naj ne pozabijo na oddajo letne ocene do petka, 20.1.2023. 

Nuša K. je dodala, da se lahko ocena odda tudi na krajšem, lanskem obrazcu.  

Anja S. je poudarila, da skrbimo tudi za vse skupne prostore v vrtcu. 

Ana G. je prosila, da se vozički v kuhinjo po zajtrku in kosilu potiskajo do začetka linije in da 

je vsaka, ki odda voziček v kuhinjo na to pozorna.  

Irena T. je prosila, da se popoldanski voziček postavi bolj na sredino hodnika, da bodo vse 

lahko lažje pospravile ostanke malice in skodelice.  

Ana G. je prosila, da vzgojiteljice oddajo fotografije vseh eko dejavnosti njej na eAsistent ali 

mail, da jih bo posredovala Klavdiji Zajec Bobnar. 

Nuša K. je opozorila na zapiralno kljukico na vhodnih vratih, ko gremo iz igrišča, da smo 

pozorne, da jo zadnja potisne dol in je tako bolj poskrbljeno za varnost.  

SKLEP: Zadnja strokovna delavka, ki zapusti igrišče z otroki preveri, ali so vse igrače 

in vozila pospravljene in preveri, ali je kljukica na vratih ustrezno nameščena.  

Dogovorile smo se za dekoracijo hodnika – hiške na panojih spremenimo v ptičje hiške 

(dodamo paličice na vrata hišk) in z otroki izdelamo ptičke, ki jih nato damo na panoje 

(poljubne tehnike).  

Za praznovanje rojstnega dne vrtca 6. marca 2023 bomo pripravile novo dekoracijo. 

Pogovarjale smo se o vsakodnevnem prižiganju radia in radijskih postaj čistilke v 

popoldanskem času (malo pred 15.00 uro), ki je zelo glasno in lahko moteče. Spraševale 

smo se, ali je primerno za izgled vrtca pred starši, saj tudi popoldne poteka vzgojno delo, 

starši in otroci so še vedno prisotni v stavbi, po hodnikih pa se naglas sliši glasba iz radijske 

postaje, ki ni najbolj primerna za vrtčevsko okolje.  

SKLEP: S čistilko se o tem pogovorimo, ji predlagamo, da vsaj zapre vrata, če posluša 

radio in stiša glasnost. 

 



 

Anja S. je povedala, da smo se pogovarjale o časovni spremembi pavz za vzgojiteljice, da 

bomo lahko koristile tudi pol-urno načrtovanje, ki bo produktivno, zato bi pavze za 

vzgojiteljice prestavili od 12.30 do 13.30 ure.  

Pavza pomočnic vzgojiteljic lahko ostane od 11.00 do 11.30 ali pa od 13.30 do 14.00 ure.  

Če ima katera od vzgojiteljic še vedno potrebo po dopoldanski pavzi, lahko ostane od 10.30 

do 11.00 in se nato med počitkom priključi samo načrtovanju.  

Irena T. je v sklopu promocije zdravja predlagala »aktivne pavze za zaposlene«. 

SKLEP: Vsak petek se zaposlene dobimo na hodniku in vsak petek en tim pripravi 

aktivnost.  

Ker v mesecu decembru nismo mogle izpeljati srečanja in druženja za bolj pozitivno klimo 

kolektiva, smo se dogovorile za bowling večer, 2.2.2023 v Galaksiji Trebnje. 

 

K 7. točki 

Vodja aktiva je za naslednji termin strokovnega aktiva predlagala datum 16.2.2023, katerega 

so vse prisotne potrdile.  

Pogovarjale smo se o vsebini naslednjega aktiva in se strinjale, da izvedemo strokovni del in 

praktični del, in sicer povabile bomo svetovalno delavko Petro Prevec, da izvede delavnico, 

ki je bila načrtovana že za ta aktiv, v praktičnem delu pa se bomo dogovarjale za 

praznovanje rojstnega dne vrtca ter pripravljale dramsko uprizoritev za otroke.  

 

Izpeljale smo še tombolo presenečenja, kjer smo pripravile paketke, ki smo jih izžrebale in v 

pozitivnem duhu zaključile strokovni aktiv.  

Vodja aktiva se je na koncu zahvalila še vsem za konstruktivno in produktivno sodelovanje. 

 

Aktiv se je zaključil ob 18.30 uri. 

 

 

 

 

 

 

Grosuplje, 18.1.2023                                                                         zapisala: 

                                                                                                       Ana Gregorič 

 


